
 
 
Høring om endring i barnehageloven 
 
 
 
Holtålen kommune ønsker å kommentere retten til 
barnehageplass og rammefinansiering. 
 
Vi har oppfylt barnehageløftet. I vår kommune får alle tildelt plass, vi har billige barne- 
hageplasser, gratis tilbud til barna siste året før skolestart og høy kvalitet. Øremerkede midler 
fra staten er med på å gjøre det mulig. 
 
I vår kommune er utfordringene større enn midlene det rådes over og vi har erfaringer med at 
det kuttes i midlene når de går over til å bli ramme -tilskudd.  
 
Dette vil gi konsekvenser for barnehagesektoren i vår kommune. Blir det reduksjoner må vi 
redusere lønn som er den største utgiften. Uten regulering av antall barn i forhold til personale 
vil det ikke være mulig å innfri kravet om full barnehagedekning. Når retten til 
barnehageplass ikke kan oppfylles er det kommunene som må svare for dette. 
 
Innføringen av nytt finansieringssystem kan gjøre rett til barnehageplass mer usikkert som 
følge av mindre forutsigbarhet i driften. Dette er ikke positivt og i små kommuner er dette 
veldig uheldig da det skaper usikkerhet hos foreldre. Vårt tilbud er en av grunnene til at 
småbarnsfamilier har valgt å flytte til kommunen. 
 
Barn med særlige behov. Dette blir en utfordring da midler avsatt til dette gir oss en mulighet 
til å gi disse barna et godt pedagogisk tilbud. Tidlig hjelp er god hjelp 
 
I sitt lovforslag gir regjeringen uttrykk for det positivt med lokal råderett. Kommunen har ikke 
mye råderett, da gapet mellom behov og ressurser er for stort.  Politikerne er positive men det 
er vanskelig når midlene ikke strekker til på noen av områdene.  
  
Holtålen kommune mener regjeringen bør vente med rammefinansiering til konsekvensene av 
kostnadene angående oppfylling av retten til barnehage plass foreligger. 
 
 
Høringsfristen er for kort. 
 
 
Med hilsen  
Holtålen kommune 
 
 
 
Toril Løvdal     Lise Jacobsen 
Leder i Hovedutvalg for oppvekt  Barnehagesjef 
 
 
 



 


